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"Као поштовани грађани и грађанке Србије, мада нисам намеравао да се два и по сата
појављујем у медијима, догађаји су ме натерли на то, а притом не мислим на Вулина чија
је странка постала сигурна кућа за жртве доказане кривице, већ о случају Богољуба
Карића!

  

Случај Богољуба Карића, наиме, не постоји, јер у кривичњ евиденцији колико сам упућен
не постоји ни лице под тим именом за којим Србија трага!

  

Постоји, додуше, неки брка истог имена, али није реч о истој особи, доктор Стефановић
Небојша већ два дана форензички обрађује фотографије и недвосмислено је утврдио да
поменуте особе чак и не подсећају једна на другу, а камоли личе- напротив, овај што се
враћа у Србији неодољиво подсећа на Митра Мирића, тако да претпостављамо да и
јесте реч о угледном естрадном уметнику!

  

Да је, пак, реч о оном Богољубу Карићу који је оштетип државу за неколико стотина
милиона евра одмах би био ухапшен по слетању, иако смо у дефициту с полицајцима
након привођења неколико десетина саобраћајаца у Чачку, али лично бих извршио
грађанско хапшење уз саслужење Маје Гојковић која би га заскочила маскирана у
стјуардесу, јер знате већ да је вична камуфлажи, алии би у овом случају хиџаб био
малчице претенциозан, па смо вагали између стјуардесе и кофера, али би се у случају
кофера вероватно загубила, па...

  

Дакле, овај Богољуб Карић који највероватније за викенд стиже у Србију заправо
долази омамљен новогодишњом декорацијом престоног града, што и јесте био циљ, да
привуче туристе и нека лица с потерница, а притом и на позив градских власти да у
новогодишњој ноћи наступи на Тргу Славија уместо музичке фонтане, док иста не буде
завршена за најкасније две до две и по године.
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Морам такође да напоменем да ће госн. Карић наступити потпуно бесплатно, уз
миниманли хонорар од неколико стотина милиона евра, које ће потом донирати
свратишту за Кариће и Хуманитарној организацији: "И около салата- и около салата- и
около салата Богољубу отворимо врата"!

  

Ето, из свега наведеног је сваком добронамерном грађанину и купцу стана у "Београду
на води" јасно да у Србији никада неће пре или касније бити слободни сви које ухапсимо
или за којима трагамо, већ да су мере штедње изискивале да повучемо потерницу
против Богољуба Карића, јер иста дневно кошта евро и по буџет Србије што је
недопустиво, мада понављам да није реч о истом човеку, јер да јесте то би значило да
ћемо данас- сутра ослободити и све оне ухапшене у акцијама "Резач 1 и 2" и њима
потоњим!
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Заправо, они и јесу ослобођени, али само како би се опустили и помислили да више не
мотримо на њих, као и највећи нарко бос у истотији босих наркова- Космајац, који је на
слободи само како би схватио шта губи кад га поново притворимо, за две до две и по
године најкасније!

  

Елем, позивам грађане да се у суботу вече окупе на Славији и уживају у репертоару
музичке фонтане Боги која ће наступати у дуету са супругом Миланком, која је иначе
жена оног Богољуба Карића и наша коалициона партнерка, али то не мења ситиацију да
ће њен супруг бити ухапшен чим се појави у Србији, али ето, авај, нема га па нема, а
нема чиме нисмо покушавали да га намимо: од омиљених слаткиша до повлачења
потернице, но...

  

Да закључим- нема места спекулацијама и лажима: сви који су покрали Србију макар за
један динар одговараће као да су украли милионе!

  

Они који су украли милионе одговараће као за динар, а објасните ви мени како осудити
неког за један динар кад то спада у домен прекршаја а не кривичног дела?!

  

Ма, само да дође и пређе улицу на црвено ето Карићу прекршајне пријаве, обећавам,
баш као што сам обећао и ухапсио Динкића који већ годинама труне у притворској
јединици неких ресторана и хотела као заштићени сведок против самог себе!

  

Срећни новогодишњи празници, мање- више поштовани грађани и грађанке Србије, уз
молбу да не убацујете кованице за срећу у распевану фонтану Боги, већ искључиво
папирнате апоене од пет и више евра- неће да пева за мање, а пропевао би мени само
кад би се вратио у Србију, бре..." 

  

(Мој недељник)
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